



样品测试服务声明

Sample Test Service Statement

- 1、请根据需要如实填写送样单，实际样品与送样单不符的，本实验室不负责测试。
Please fill in the form according to demand. We don't responsible for the test if the actual sample does not match the sample sent.
- 2、实验室相关人员将在测试完成后给您发送样品测试费用清单，请及时协助结清测试费。
Lab-related personnel will send you a list of sample test costs once the test is completed. Please help to settle the test fee in time.
- 3、样品测试完毕后请及时取回自己的样品，实验室不负责保存。
Please take back your samples promptly after the test is completed. Laboratory is not responsible for the preservation.
- 4、本实验室不对以下样品负责：由于运输、保存不当或其他问题导致包装破损、样品腐败或污染的。
We don't responsible for the following samples: packaging damaged sample corrupted or contaminated due to improper shipping, improper storage or other problems.
- 5、关于测试周期请与本实验室提前确认，不同类型的样品测试周期不同，本实验室会在承诺的日期内出测试结果。
Please confirm with our lab in advance about the test period. Different types of samples have different test cycles. We will test the results within the promised date.

提交样品送样单意味着您接受以上条款。感谢您对本实验室的信任与支持，本实验室会严格按照实验室质量管理规定对您的样品进行测试。

The submission of sample form means you accept the above terms. Thanks for your trust and support to our laboratory. We will test your samples seriously in accordance with the quality management regulations of the laboratory.

天津大学表层地球系统科学研究院

样品送样单



Sample Submission Form

送样人 (Name): _____

课题组 (Research Group): _____

导师 (Supervisor): _____

电话 (TEL): _____

邮箱 (Email): _____

收费种类 (Charge type)	√院内(In-institute)		
支付方式 (Method of payment)	√校内转账 (Internal transfer)		
测试内容 (Test Content)			
仪器名称 (Instrument Name)	样品类型 (Sample Type)	测试指标 (Test Requested)	样品个数 (Sample Quantity)
备注:			

注：样品个数以实际测试数量为准；测试完毕后请及时取回自己的样品。

Note: The number of samples is based on the actual number of samples. Please take back your samples promptly after the test is completed .

测试方式 (Tester)	<input type="checkbox"/> 技术人员测试 (Technician)	<input type="checkbox"/> 学生自己测试(By yourself)
------------------	--	--

注：学生自己测试费用会有一定优惠，若选择学生自己测试请认真阅读下面◇内容，并请导师勾选。Note: If the students test themselves, the fee will have a certain discount. If you choose to test by yourself, please read the following contents carefully and select.

◇ 学生可学习并简单操作仪器，由于学生疏忽造成的仪器损坏由所在课题组负责，导师同意，请勾选 Students can learn and simply operate the instrument. Damage to the instrument caused by student negligence is responsible for the research group. If the supervisor agrees. Please select

导师签名：
(Director Signature)
日期 (Date):